
Folketingets Kommunaludvalg har den 3. december 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 34 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 34:
"Ministeren bedes redegøre for, om det er korrekt, at det er i samtlige af lan-
dets kommuner, at der uretmæssigt er opkrævet ejendomsskat som følge af 
den ulovhjemlede praksis vedrørende lov om kommunal ejendomsskat."

Svar:
KL har tidligere oplyst, at alle kommuner benytter det it-system, som i 2005 
blev ændres således, at beregningerne blev foretaget forkert. 

Det er imidlertid ikke på nuværende tidspunkt muligt at oplyse noget om, hvor-
ledes sagerne om ulovligt opkrævet grundskyld er fordelt mellem kommuner-
ne.

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Søren H. Thomsen
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